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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/18/68
Date---- ------------------------------- -----

Los nge 
California nterviewed
at the Ambassado^lore^ 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
where he has been employed as a banquet waiter for the past six 
years.

advised that on June 4, 1968, he went to work 
at 6:00 p.m. and was assigned to the Venetian Room to serve 
drinks at the MAX RAFFERTY rally. M^H stated that he watched 
Senator ROBERT F. KENNEDY give his speech on a television set 
which was U^phc room and as KENNEDY neared the end of his 
speech, M^H| left the Venetian Room and headed toward the Embassy 
Room in anattempt to see Senator KENNEDY as he left. As M^| 
neared the double doors going into the kitchen, he heard about 
five noises, which sounded like firecrackers ._As_he entered the 
kitchen, he observed C^|j^^H R^^^^^H G^^H and one other 
man with grey hair, along with the Japanese cook, holding a man 
down on the steame table, try^T^tp take away a gun, which the 
man had in his right hand. M^B^id he also observed Senator 
KENNEDY lying on the floor about ten feet away, with a large 
number of people around him. observed two other men
nearby, who had also been shot.^^®

M^^Hstated that a fireman, who wasjarggent, then 
told the employees to keep everybody out and M^^^along with 
three or four other waiters, locked arms and kepcother 
spectators from coming into the kitchen. He stated that within 
the next few minutes, the ambulance and police arrived.

M^^Bad vised he is unable to furnish any additional 
information and SIRHAN BISHARA SIRHAN was unknown to him. He 
further advised that he had never observed SIRHAN in or around 
the hotel area.

is described as follows:

On - -6/12/68. -at LosAngeles, California ypp # Los Angeles 56-156 A^-fg/

by -,- r— SA mmc Date dictated 6/14/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the. property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Race 
Sex 
Born

White

lands
Height 
Weight 
Hair 
Eyes

5'iof 
195 pounds 
Brown 
Blue
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Angeles, Ca , elephone
at the Ambassador Hotel, 3400

6/18/68
Date _ _______

Los 
was interviewed 

oulevard, Los Angeles
California, where he is employed as a chandelier and mirror 
man.

advised that on June 4, 1968 he was employed 
at the hote^rrom 6:00 a.m. until 2:00 p.m. and is unable 
to furnish information concerning'the shooting of Senator 
ROBERT F. KENNEDY.

L^| viewed a photograph of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN and advised SIRHAN was unknown to him.

6/12/68 Los Angeles, California
On .._ ...... at___________________________ File #

6/14/68
Date dictated-----------------------.------------- .

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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I

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date

Mrs. Al^^^^J
(telephone number^^^HI^Hyadvised she has been 
employed as a cashier and food checker at the Ambassador 
Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, since September 1966.

She advised that her regular shift is from 6:00 p.m. 
to 2:00 a.m. and on June 5, i960, she was working in the 
liquor service area located Just off the main kitchen.

She stated that shortly after midnight she was 
en route to the front office to get approval on a check 
and as she was going through the room service area of the 
kitchen she heard a j^^o^oeonle yelling. She stated 
that at that point ^HfHH. the head food checker, 
yelled at her to get oack anashe heard semeone else about 
that Senator ROBERT P. KENNEDY had been shot.

Mrs. L^^^advised that she returned to the liquor 
service area and in a few minutes walked back to the 
kitchen where she saw Senator KENNEDY being placed on a 
stretcher and wheeled into the freight elevator. She 
stated that at that time there were a great number of 
people milling around the area and a great deal of confusion 
and noise.

She stated that SIRHAN BISHARA SIRHAN‘was unknown 
to her. However, about 10:30 p.m. or 11:00 p.m. on June 4, 
1968, she recalled seeing an individual who resembled 
SIRHAN loitering around the door which leads from the 
hallway into the kitchen. She stated she could not 
positively identify SIRHAN as being identical with that 
individual and did not recall ever having seen SIRHAN 
in or around the hotel prior to that time.

MRS. I^H advised she was unable to furnish 
any additional information concerning the shooting.

6/10/68 Los Angeles, California
On---------------------------at ___

Los Angeles 56-156 
.File # -___________________________

6/13/68
Date dictated ——___

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside, your agency.
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Mrs

Race
Sex
Birth Data

Height
Weight
Hair
Eyes
Social Security

Number

s described as follows:

White

Born I
Minsk, Russia 

5‘ 4” 
128 pounds 
Blonde
Blue
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date

5
California, ^^H^^^^^acivTse^n^ia^Deen employed 
as a liquor checker at the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire 
Boulevard, for the past 14 months.

advised on June 4, 1968, he was working the 
6:00 p.m. to 2:00 a.m. shift at the liquor service bar 
area, which is located adjacent to the main kitchen of 
the hotel.

He stated that the first knowledge he had concerning 
th^^hooting of Senator ROBERT F. KENNEDY was when T^H 

a food checker, ran up to him and told him that 
Senator KENNEDY had just been shot in the kitchen.

KM stated he did not go near the area and was 
unable to furnish any information concerning the shooting.

He further advised that SIRHAN BISHARA SIRHAN 
was unknown to him, and he had never observed SIRHAN in 
or around the hotel.

K^Jwas described as follows:

Race
S^x
Birth Data

Height 
Weight 
Hair 
Eyes

Oriental
Male
Born in

Inchon, Korea
5« 4"
128 pounds
Black
Brown

On

by
SA R

6/10/68 Los Angeles, ■ »i ^11 11^1 ■ fit *nMMM*»MM«M>M>«*WMM><«>«*M>«MMM California File #.,

Date dictated

Los Angeles 56-156

6/13/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68
Date

^P|Los Angeles, California, (telephone number 
advised she has been employed as a cashier and food 
checker at the Ambassador Hotel, 3^00 Wilshire Boulevard
Los Angeles, for the past two years.

Mrs. advised that on June 4, 1968, she
worked the 2:30 p.m. to 10:30 p.m. shif/t and actually left 
work for home at approximately 10:15 p.m.

She stated that she was not present at the hotel 
when Senator ROBERT F. KENNEDY was shot and could furnish 
no information concerning the incident.

She further advised that SIRHAN SIRHAN was unknown 
to her, and #he could not recall ever having observed any­
one resembling SIRHAN in or around the hotel.

On

by

6/10/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156-^/50

-----------------at - ------------ ------------------------------------- —File # 

6/13/68
Date dictated-------- ---- ------------------------

This document contains neither reconuncndations nor conclusions of the FBI.
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency. It is the property of the FBI and is loaned to
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68
Date —_____________

advised he has been employed as a bell boy at the Ambassador 
Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, since February 3j 1967.

He advised on June 4, 1968, he worked the 3:00 p.m. 
to 11:00 p.m. shift and left for home at approximately 
10:35 p.m.

He stated he had no knowledge concerning the 
shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY until after he had 
arrived home that evening and watched the incident on 
television.

advised upon viewing a photograph of 
SIRHAN BISHARA SIRHAN, SIRHAN was unknown to him, and he 
did not recall ever having seen SIRHAN in or around the 
hotel.

JOHNSON furnished the following descriptive information 
concerning himself:

Race
Sex
Birth Data

Height
Weight
Hair
Eyes
Social Security 

Number

On

White 
Male 
Born 

at Ottumwa, Iowa 
5’ 9” 
155 pounds
Brown
Brown

6/10/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156-J^
---------------- :at —-------------------------------------------------File #-----------------------------------------------

6/13/68
Date dictated--- ----- - - __ .-- -

। This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI.
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency. It is the property of the FBI and is loaned to



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68Date

___________ Los
Anee^^Callfornia, telephone number

advised he had been employed as a cashier at 
the Ambassador Hotel coffee shop, 3^00 Wilshire Boulevard 
since October 1963.

He advised that on June 4, 1968, he worked a 
4:30 p.m. to 12:30 a.m. shift at the hotel, and after he 
finished work he went upstairs to the area of the kitchen, 
which is located next to the Embassy Room. He stated that 
at that time he saw police officers take a man in handcuffs 
down the hallway.

Senator 
furnish

ft^^^Hstated he had not been present at the time 
ROBERT F. KENNEDY was shot and was unable to
any information concerning the shooting.

He further advised that SIRHAN BISHARA SIRHAN was 
unknown to him and he had never observed SIRHAN in or 
around the hotel.

HUSAIN was described as follows:

Race
Sex
Birth Data

Height
Weight
Hair
Eyes
Social Security 

Number
Wife

White, 
Male 
Born |

India 
5’ 6" 
145 pounds 
Black 
Brow

in

same address

6/10/68nt Los Angeles, California „„. , Xos Angeles 56-156<^^&/ 
r l r - - . •_ r. wi . in.    in ii.m « i u „ „, .l■l■■^^—^—^f TT - __._-  ......... - ■

SA 6/13/68by-------------------- --------------------------------------------------------------------Date dictated—L_2L_.________
This document coMains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/13/68

Los A nge les, California, (telephonenumberB^^^^^H 
advised he was employed as a bus boy at the Ambassador 
Hotel, 3400 Wilshire Boulevard.

GARCIA advised that on June 4, 1968, he worked 
the 3:00 p.m. to 11:00 p.m. shift in the Boulevard Room 
of the hotel and went home immediately upon finishing his 
work at 11:00 p.m.

He stated he was unable to furnish any information 
concerning the shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY and 
that SIRHAN BISHARA SIRHAN was unknown to him.

He further advised that he had never observed 
anyone resembling SIRHAN in or around the hotel.

G^^Hwas described as follows:

On

Race
Sox
Birth Data

Height 
Weight 
Hair
Eyes 
Immigration and

White
Male
Born

in Mexico 
61
190 pounds 
Black
Brown

Naturalization Service 
Registration Card Number

6/11/68 At Los Angeles, California File /te Angeles 56-156
^^

by _SAR^______  .. . . , 6/13/68-------------^--------------------.Date dictated----- I—^_____________ _
This document contains neither reeOtoendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date

F
Californi

Angeles, 
advised he has been employed as

the bell captain at the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire
Boulevard, for the past three months..

He stated on June 4, 1968, he worked the 3:00 p.m. 
to 11:00 p.m. shift, and left for home at 10:45 p.m.

He stated he had no knowledge of the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY until after he had arrived home 
and watched the incident on television.

FHviewed a photograph, of SIRHAN BISHARA SIRHAN 
and advisea that SIRHAN was unknown to him, and he did 
not recall ever having seen SIRHAN in or aroum the hotel.

Refurnished the following descriptive information 
concernin^nmself:

Race
Sex
Birth Data

Height
Weight 
Hair 
Eyes

White
Male
Born at

Paterson, New Jersey 
5’ 8”

।130 pounds
Black and grey
Brown

6/10/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156^^'*^^  ̂
On-------------------------- at-------------------------------------- —__File #

by
6/13/68 '

Date dictated -—
Iliis document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/18/68

Angeles, Californ^i^t^^phone
^^^^^^^^^H Los 
was Interviewed at'

the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, where she has been employed as a cashier and food 
checker for the past two years.

Mrs. W. (advised that her regular shift Is from
6:30 a.m. to 2:30 p.m. and on the evening of June 4, 1968, 
she was working as a cashier in the Cave Bar at the hotel 
and had no knowledge concerning the shooting of Senator 
ROBERT F. KENNEDY until she heard one of the waitresses say 
that KENNEDY had just been shot. She recalled that this was 
at approximately 12:30 a.m. or 12:45 a.m. on June 5, 1968, 
and the bar manager immediately closed the bar. She went 
upstairs to the room service bar located adjacent to the main 
kitchen to turn in her money and check out.

She stated that she was unable to furnish any
additional Information concerning the shooting incident and 
SIRHAN BISHARA SIRHAN was unknown to her. Further, she had 
never observed anyone resembling SIRHAN in or around the 
hotel.

6/11/68 Los Angeles, California Los Angeles SS-ISS-^^
On-------------------------- at File #

SA R 6/14/68
Date dictated

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/17/68
Date ——____—______________

C
Angeles, Ca ornia 
interviewed at the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire

Los 
was 

Boulevard
Los Angeles, California, 
and food checker.

where he is employed as a cashier

S^^Hadvised that on June 4, 1968, he came to 
work at 5:00 p.m. and was working in the room service area, 
located Just off of th^nana kitchen, taking telephone orders 
for room service. sHHMKd vised that at approximately 
midnight, he observed Senator ROBERT F. KENNEDY and KENNEDY’S 
wife, along with a party of approximately eight to ten people, 
as they passed through the kitchen area enrout^^^the Embassy 
Room, where KENNEDY was to make a speech. S:|^^^Hstated 
that at that time, Senator KENNEDY stopped and shook hands 
with several of the kitchen employees, including himself.

on June 5
firecrackers and heard

continued that at approximately 12:15 a.m.
e heard_^_Dopplngspund, which sounded like

i»
thewaiters, shout that Senator KENNEDY had Just been shot, 
^^^^^stated that at that time, he immediately picked up the 
telephone, contacted the hotel switchboard and told them to 
get the police and an ambulance. He advised that he stayed 
where he was and did not witness the shooting or observe
Senator KENNEDY after the shooting.

viewed a photograph of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN, stating that SIRHAN was unknown to him and further 
did not recall ever having seen SIRHAN in or around the 
hotel.

S is described as follows

Race 
Sex 
Born 
Height 
Weight 
Hair

White

Indianapolis, Indiana
5’10
185 pound 
Grey

File #
6/10/68 Los Angeles, California

On at______________________________

6/14/68
Date dictated -—-———_——_—___

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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6/13/68

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date

Beverly Hills 
advised he hasCalifornia, (telephone number____________

been employed as a waiter at the Ambassador Hotel, 3400
Wilshire Boulevard, since 1928

S^fladvised on June 4, 1968, he was assigned to 
work the Presidential'Suite, which were rooms 583 and 
584, and served drinks to approximately 200 people who
were present at a reception honoring Senator ROBERT F. 
KENNEDY.

S^^^Jadvised that he was watching a television 
set in the room which was carrying Senator KENNEDY’S 
speech from the Embassy Room of the hotel and witnessed 
the shooting incident on television.

•int, the man in charge of the rece 
to close the bar, which he did. Sparty told

stated he then turned in his receipts at about 
on June 5, 1968, and went home.

1:50

He stated he was unable to furnish any information 
concerning the shooting other than what he had witnessed 
on television.

He further advised that SIRHAN BISHARA SIRHAN 
was unknown to him, and he had never observed SIRHAN 
in or around the hotel.

6/10/68 Los Angeles, California 
-----------------at File #On

6/13/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68
Date______________

Angeles, California (telephone number
Los 

advised
he has been employed as a bell boy at the Ambassador 
Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, for the past 14 months.

He stated that on June 4, 1968, he worked from 
11:00 a.m. to 7:00 p.m. and was not present at the hotel 
when Senator ROBERT F. KENNEDY was shot.

He further advised he was unable to furnish any 
information concerning the shooting.

viewed a photograph of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN and stated that SIRHAN was unknown to him, and 
that he had never observed SIRHAN in or around the hotel.

furnished the following descriptive 
Information concerning himself:

Race
S^x
Birth Data

Height
Weight
Hair
Eyes
Social Security 

Number

White 
Male 
Born I

Omaha, Nebraska 
5’ 9” 
145 pounds 
Grey 
Blue

6/10/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156^
On at__________________________________File #________________ -_——__

SA 6/13/68'
by  ......„.,,!!!!!!?!!!!!!—------------------------------------^Date dictated ———___________

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
6/21/68

California, telephone] 
information:

| Pasadena, 
provided the following.

He is presently employed as a guard at the Jet
Propulsion Laboratory, Pasadena, California, end has been 
so employed for approximately One year. He recalled that 
he had worked for the Hough Patrol Service in 1965 and said 
that he recalled making calls to the Jack Davies Richfield 
Service Station, 2529 East Foothill Boulevard, Pasadena, 
during the course.of such employment. He said that it is his 
recollection-’that he has never seen SIRHAN B. SIRHAN and did 
not^jecognize pictures of SIRHAN that were shown to him. 

said that ;he did not recall ever having a verbal 
argument with any person at the above service station and 
knew of no.one who might have.

On 6/21/68 at Pasadena, California p;u # Los Angeles 56-156

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/18/68

Altadena,
-California, was contacted at his residence and voluntarily 

' advised as follows:

He has known S^^^Hs^B also known as a for 
approximately two years as both were employed as machine operators 
at Michael Ganguin, Incorporated, 53 West Union Street, Pasadena, 
California; however, S^^piit his job about three weeks ago.

C^^^BHadvised he and Sj^Hoften engaged in discussions 
relating to world affairs; however, S^^Jnever made any statements 
which would indicate any anti-Americanviews. He recalled that 
during the Arab-Israeli war in 1967, sB^voiced pro-Arab feelings 
but he was never critical of U. S. actions.

On6/17/88 at

by SA JRt/sro

Altadena, California File # Los Angeles 58-158 —^

Date dictated 6/17/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency — .
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date_____ 6/7 /68

J^^H ^^H who resides at I^^^^^^^^^^H
Lo® Angeles, California, and who is employed as a bus boy in the ‘ 
Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Lo^Angele^ California^- 
was interviewed in the Spanish language by S^^^^^^H rH^^^ 
■■ and he advised that he could not make any statement concerning 
the things that he had witnessed on the night that Senator 
ROBERT F. KENNEDY was shot.

He stated that he had appeared before the County Grand •■ 
Jury of Los Angeles on the morning of June 7, 1968, and had 
furnished a sworn statementof the things that he witnessed at 
the Ambassador Hotel. P^^Hadvised that the foreman of the 
Grand Jury had instructed him that under no condition was he to 
repeat anything that he had told the Grand Jury to anyone else.

f^^H advised that he realized the identity of the 
Interviewing Agents but that he felt that he must obey the 
instructions given him in Los Angeles County Grand Jury, and 
that he could not make any •omment or furnish any signed statement.

On 6/7/68______ at Los Angeles, California File #

(WAS N
bw:___ e

G and 
JR./gnt

Los Angeles 56-156

Date dictated_____ 6/7/68

It is the property of the FBI and is loaned toThis'document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI.
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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1

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date .7/1/68.

res iding
Angeles, Californiaand owner/operator of 

The Liquor Market, 13116 Foothill .Boulevard, Los Angeles, 
telephone 365-5750, furnished information as follows:

B^^^^^.-as apprised of a statement that a male had been 
in his liquor store on the weekend prior to the assassination of 
Senator KENNEDY and was asking several questions such as what
would happen if he were to ho^^u^a store, murder somebody or 
if he were to be arrested. advised that no one
had been in his store making statements of that nature. He 
stated that on a Saturday or Sunday prior to the assassination 
a male entered his store and inquired ho^i^iould get on an 
ammunition ship going to Vietnam Mr . BflMHKtated this was 
at approximately 7:00 a.m. He indicated tna^xnis was an
easy way t^nake money and he needed money to stay out of 
jail B|H^^stated that the questions struck him as being 
peculiar inasmuch as- he felt the man was going to hold him up 
The man later departed after buying a pack of cigarettes. He 
■oft in ££ green 1: 5L 7ord.

B| viewed photographs of SIRHAN BISHARA SIRHAN 
and stated that he had never seen him in his store and that he
definitely as not the person who was asking the question 
referred to above.

File # ^Los.-Angeles—56^156.On -5/21/68 at. Los Angeles, California’.

Date dictated -------6/26/68-
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency. . .,
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/20/68

Mrs. f^^^^^^^^W ^H^^^^^^^^^^^^VH 
was interviewed concerning information she might possess regarding 
the assassination of Senator ROBERT F. KENNEDY. She furnished the
following information:

She is employed as a relief powder room girl at the 
Ambassador Hotel, Los Angeles. Her duties include replenishing 
the supply of tissue and other items in the powder rooms of the 
hotel. In carrying out her duties, she generally moves between 
the several different powder rooms in the basement and lobby 
floor of the hotel,

She was on duty until about 11:30 p.m., June 4, 1968. 
She had intended to stay after working hours so she could listen 
to and perhaps observe Senator KENNEDY; however, her husband was 
waiting for her outside the hotel to take her home, so she departed 
the hotel at 11:30 p.m.

During the evening, several young people asked her where 
the Senator would deliver his victory address. She told them that 
it would probably be delivered in the Embassy Room. None of these 
people was SIRHAN SIRHAN, accused assassin of Senator KENNEDY. 
Further, she did not overhear any conversations which indicated 
a plot to assassinate the Senator.

On 6/19/68. at___ Los Angeles, Californian^ # Los Angeles 56-156 <>y«

by-------SA_R -̂---------------------------- Date dictated -..... 6/19/68_______

This document contains neither rccoramendStionsnor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FD-3C2 (Rev. 4-l$-64)
•” *

Date J/7/68________________

On June 7, 1968, Detective B. Alhambra
Polic^Department, 220 West Woodward, telephone number 

was interviewed and furnished the foilowin^^ 
inforaaX^on relating to data they had_X££^Lved from AmH 
and cBmHIB ^^^^^^■■^■^■West Valley 
Boulevard, Alhambra, California, on this date:

Detective A^^^^^Hrelated that las^evening, 
he received information from A^^and C^lM^^^H 
mentioned, above, to the effect that SIRHAN BISHARA SIRHAN
had visited, their bar on a number of occasions in the recent
past. On or about the last of May, A^^BM 
SIRHAN say to "We will wait till he
and then we w^l get him." When they saw 
approach, "j| said "Cool it" heard

overheard 
nto town

nothing further concerning this conversation but noted that 
SIRHAN SIRHANwas driving a 1957 or 1958 DeSoto^Also^^

3
■ding 
had
■hey

were accompanied by a dark complexioned, similar nationality 
to SIRHAN’s, man, who had a mustache and. beard which he has 
recently shaved off. The M^m^^ believe that "JM 
works at the Worthington Corporation, Alhambra.

Detective also advised that A^^nd 
e Alhambra Police Department

that the following individuals had also reportedly seen
SIRHAN in the Golden Garter in the recent past:

dH?^^H Detective
Alhambra Police Department 
(reportedly saw SIRHAN on at least 
one occasion and reportedly played 
pool with SIRHAN at the Golden Garter 
Bar on one occasion)

by------ SA-4)

On___6/7/6^ Alhambra,-California File # ^s_ Angeles 5^ 156^^^

Date dictated 6/7/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



LA 56-156

^Hand cHin^madvised Detective A^| 
that approximately one mon!ingo7"JB|j mentioned above, 
had come into the Golden Garter Bar and, either on that 
occasion or another occasion, mentioned that he knew of a
girl who would be willing to work in the Golden Garter as
a bar 
name 
by the 
listed her address as

girl,* using the 
and she was hired

she 
and

indicated that she was either presently employed part-time 
or previously employed at the Purple Bunny, Imperial and 

oulevards, Norwalk, California, telephone number

Detective 
public utilities an 
determined that a J

related that in checking

Alhambra t
s a ress on or about June 1, 1§68, no forwarding address

given.^^^^^)ff ice information was obtained from Inspector 
J^H United S^te^Post Office, Los Angeles, who
had advised Detective 4BH^^H that th^na^^^y^r 
covering that address ha^reported:?awas 
receiving mail at that address and the mailman indicated 
this particular noil appeared ‘'subversive" to him.
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utility records, Detective A^^^^^Bde termined 
that was last employed by the International
Extrusion Corporation (International Aluminum), 1000 South 
Meridian Avenue, Alhambra.

Personnel ManagerInquiry with B|
onal Extrusion Company, revealed that

C

to company records, his employment was terminated on 
963, .and he had’Texas driver's license number

Iwas former 
rity Number 

tall, 17

ith this .concern:
: date of birth 

ounds; was a white male 
Alhambra. According

Detective A

she gave her Social Se

Security Number is subscribed to D. 
February 1966.

mber as 
this Social 
as of

Detective related that no further
investigation has beenconaucted by his office concerning 
this matter other than an inquiry at the last known address 

Alhambra,
no p0sitive Informati0n wa^obtaine^xrom neighbors other 
than wBHimmnortedly driving a blue Ford. Also, 
DetectiveA^^^^^B stated that he is presently awaiting 
further utility checks, and other establishe<L_checks in an 
effort to identify "jMand also M^^^^Knd their
locations.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/7/68
Date__________

data on an individual he believed to be SIRHAN SIRHAN:

M^^H related that approximately one month 
ago. an individual came into the bar ■who identified himself 
as 'J^H. He became a semi-frequent customer of the bar 
and, during the course of his early visits, indicated that 
he knew a girl who would be willing to work in the bar as 
a barmaid. On a later occasion, he came into the bar with 
a fiirl who was identified to M^^^^^HasEM^^HM^^^H  ̂
D^^^l M^^^H stated she residedatH|^^^^^^^^| 
Alhambra; gave her Social Security Numoe^n^B^^H^^^^^ 
and indicated that she was presently connected with, or was 
formerly connected with, the Purple Bunny Bar, Imperial and 
Norwal^Boulevards, Norwalk, California^te^phon^nunber

A^^^H M^^^^^^B described y„^^^|as
white female, 5’5" tall, 125 pounds, lign^complexlon (rosy 
cheeks), bleached blonde hair, blue ^es and appeared to be 
approximately 23 or 24 years old.

SI* came into the ar w
of Spanish descent and 
was the boy friend of 
after two days he became 
D^^^H nd fired

advised that on one occasion, 
h an individual who appeared to be 

eived the impression that he

ispleased with the work of 
her for personal reasons.

related that- on May 29, 1968, an individual 
he believed to be SIRHAN SIRHAN was in the bar along with 
"JH, mentioned above. During the course of the evening, 
he happened to be walking by their table and overheard this 
individual comment to "J1H, ”We will wait till he gets into 
town and then we will gecTim/' When they saw A^HBapproach, 
"JIM" said, "Cool it." A:^^^|heard nothing further concerning 
this oncversation.

On 6/7/68 at Alhambra, California Los Angeles 56-156 ‘^'^
File #--------------------------------- ---------^^~

6/7/63
Date dictated------------ -—.—
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advised that on the occasions he had seen 
this individuaiatthe bar, he was driving a 1958 or 1959 
De Soto believed to be orange and white in color and it was
always parked in the rear of the bar.

advised that "J^| was a white male, 
approximately^Jyears old, 5'10’' tall, 170 pounds, hazel 
eyes, sandy, curly hair, medium complexion, appeared to be 
smiling all the time and had a southern accent. He continued 
that he had furnished the above information to the Alhambra 
Police Department and that based on this descriot^r^they 
had made up a composite photograph of *'J^M 
related that he had seen this^adividua^on one occasion (May 29, 
1968) and that his .partner, C^^BM^^^H^Hhad seen him on 
three previous occasions; DetectiveDHT^^H^ Alhambra 
Police Department, had observed this individual at the bar 
on at least one occasion .and had played pool with him; and, 
also, the following customers of the bar had reported seeing 
the same man at the. Golden Garter Bar:

Alhambra

M^^^^^Bstated that most of the above individuals
he had mentioned in Jthisinterview were frequent customers 
of Thompsoris Bar and Cafe located in Alhambra between Date 
and Palm Streets, and he believed that they might be able to 
identify mentioned above.
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He added that recently, he had made inouirv at the 
Purple Bunny in Norwalk and was informed by a (Last
Name Unknown)(LNU) that D^^^M^asknown at that bar as a 
barmaid. He continued thatS^^^^Biight possibly have 
background information on this girl, who probably is identical 
with

advised that he would try to remember 
further detari^^oncerning the above Incidents and would 
gladly furnishjiisinforaation to the FBI. He stated that 
his partner, cHm^^^H was not in the bar at the time 
but could be interviewe^a^^^ate^date. He furnished his 
home address as Alhambra, telephone
number^^^^^MTn^^ov^ecRna^tn^uoIden Garter’s telephone 
number
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/14/68

cHBi'l^^^H, co-owner. Golden Garter Bar, 
2605 West Valley Boulevard, Alhambra, California was interviewed 
and furnished the following information:

It is noted that cfl t^^^l had previously 
advised that on three separat^>ccasions, approximately 
two to three weeks ago, he believes he observed SIRHAN BISHARA 
SIRHAN at the Golden Garter Bar, and on one occasion believes 
he observed SIRHAN depart from a parked orange and white 1957 
De Soto and enter the Golden Garter Bar.

At the time of in was
and alsoexhibited graph of R

observed A^^Hin person.
was not the individual he observed at the Golden Garter Bar
as stated in ^previous interview and that he could not recall 
ever seeing AHMbefore.

File # Los Angeles
56-156^®

On 6/10/68 st Alhambra, California

Date dictated-----^^?__________
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California

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date

, was interviewed and advised as follows
Alhambra

6/14/68

It is noted that on a previous interview, H^^^H 
:■ advised he had played pool on different occasions in the 
last six months, with an individual he believes to be identical
with SIRHAN BISHARA SIRHAN.

At the time of this infcar^law on June 10, 1968, 
a photograph of R^H^HMHMA^^^Hwasexhibited to H^H 
pM also P^Monyslcaii^oDser vedA^^^M in person. P^^H 
stated that was not the individual he had played pool
with within the last six months, as indicated In prior inter­
view. He also stated he could not recall having seen 
before.

On___6/10Z68_at Alhambra, California

by---- SA Zama. Date dictated------- 6/14/68

File # Los Angeles $6-156
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/14/68

H^^H Alhambra,
California, was interv^we^arxmLurnisfie^rn^roilowing Information:

P^H related that within the last six months, he has 
played pool on different occasions with an individual he 
believes to be identical with SIRHAN BISHARA SIRHAN. He stated 
that he has played pool with this individual at Norm’s Nook, 
Alhambra, now known as the Hole In One Bar and also at the 
Golden Garter Bar. He added the last time he played pool with 
this individual was approximately two to three weeks ago on 
a Saturday night.

]^H advised that_ during these times, this individual 
did not give his name to P^H seemed to understand English 
quite well, but did not speak very much and actually was 
very quiet, during these occasions. He could not recall him 
being with any other individuals and only knows he seemed to 
have an accent.

P^Hdescribed this individual he believes to be
SIRHAN BISHARA SIRHAN as follows:

Race
Sex
Age
Height
Weight 
Complexion 
Features

White 
Male 
23 to 25 
5’4" 
130 pounds 
Dark 
Small

On 6/8/68 m Alhambra, California File# Los Angeles 56-156 -^-

by SA mmc Date dictated . , ^/l.^§............ .
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Date ..  ,6/11/68

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Los
Commerce

Angeles, was interv^weaanoadvisedtheTol lowing:

Ma 
B 
adde

24, 1961

at di

0
night, 
and 
Ihe

8 to 9 PM) B|A| 
listened to recor< 
she had seen A| 
been friends with

ourse of this visit (approximately 
played the phonograph and they 
h^^^ej^that this was the last time 
Rj GI^Hadvised that she has

for some time but the only thing she knew about B 
was that he was employe^^Ltl^he same printing compa 
name not recalled that <jBwH was employed at in Montere 
Park. She added that on the occasion mentioned above, A
furnished her with the following phone number and stat^ 
car^b^reached at that number after 8:30 PM. (Area cod 

During the course of intervi
SIRHAN BISHARA SIRHAN were exhibited to 
that the picture resembled £■■ except that 
to be straighter and combed oirferently.

tographs of 
nd she advised 
s hair seemed

On 6/10/68 at Los Angeles, California pne# Los Angeles ^6-1^6

by-__§A sdb Date dictated - ------ 6/11/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD402 (Rev. 4-13-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/11/68_____________

R^" ■■iO^H^HBBBB
Monterey Park, California, wasintervieweaanarurni^ne 
the following information: ;

related that he is employed at the Scanbe 
Manufacturing Company, 1161 South Monterey Pass Road, Monterey 
Park. He stated that he had been employed at this firm for 
approximately on^and one half months in the shop as a 
fabricator. A^^fladvised that an individual he knew as 
jHvMHwas formerly employed with him at the Scanbe 
Manufacturing Company, during the montho^May 1968, and 
during this period he would accompany IJ^H to the Golden 
Garter Bar, Alhambra after working hours and on their way 
hom^from work. He stated that he visited this bar with 
^’■^■approximately four or five times and it was usually 
between 6:30 and 7:30 at night. AMi^MMadded that on the 
last occasion he was in this bar with W^^H| which occasion 
he believes was the Monda^^gfore Memorial Day, he recalls 
sitting at a table with W^^B and. having ’’HH confronted by 
qn^of the owners of the ba^over the extensionof credit to 
Vi^^^^^or Jjigmg The owner of this bar, name not known, had 
toldJ^Jw^^^|that he would not extend credit to him any' 
longer and after^^hgrt discussion, he, A^^^B> and ^H 
left the bar. continued that he has not^eeiHn the
Golden Garter since that date and has not seen 
since May 29, 1968, at approximately 1 PM. when J^HW^^^B 
terminated employment at the Scanbe Manufacturing Company.

furnished theAt the time of interview ___  
following physical description of himse

Born

Height
Weight

5’7"
138 pounds

Rochester,

On 6/10/68 at Alhambra, California FUp# Los Angeles 56-156

Date dictated -jZ11^^___________
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Hair
Eyes
Arrests
Military Service

Black (long and straight)
Brown
Claims no arrests
U. S. - 1967, Serial
No. US (discharged
honorably on May 13, 1967)
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/17/68

advised of
R^^^^^^^^^^^^^^^^^^H was 

e nature of the inquiry and the identity of 
the interviewing Agent. R|H was exhibited a photograph
of SIRHAN BISHARA SIRHAN and advised that he had not seen
SIRHAN in person at any time, but has observed numerous 
photographs of same prior to this date in the local news­
papers.

R^H advised he arrived at the San Gabriel Gun 
Club, 4001 Fish Canyon Road, Durate, California, at approxi­
mately 1 p.m. and stayed on the rifle range at position 40 
for approximately one hour whereupon he returned to his resi­
dence.

stated he does not really recall seeing anvone 
at the range since he was concentrating on his firing. R| 
reiterated he has never seen anyone resembling an individual 
in said photograph and does not recall seeing any white 
female at the range on the indicated (fete, June 4, 1968.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/17/68
Date

Pasadena , California, was interviewed at 
after being advised of the nature of the inquiry

and the identity of the interviewing Agent. was
exhibited a photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN and advised
that he had seen other photographs of SIRHAN in the local 
newspapers, but stated he has never observed SIRHAN in person 
at any time. S^^^Madvised that on June 4, 1968 at approxi­
mately 10 a.m., he arrived at the San Gabriel Gun Club, 4001 
Fish Canyon Road, Duarte, California, and took position 40 or 
41 on the range, which is located in the middle of said 
range. sH^Hstated that he stayed on the range until 
approximately 12 p.m., when he returned to his residence in 
Pasadena.

S^^H further advised that he left the rifle 
range on only one occasion prior to returning to his resi­
dence and this was approximately 11 a.m., when he went to 
the men’s rest room, which is located between the rifle and 
pistol range. S^^^Hfurther advised that it was at this 
point when he noticed four white males at the pistol range. 
Two of these individuals, SlIMi advised he can only recall 
that they were white males, middle aged, with one of them 
firing a luger type pistol, which may have been a .22 caliber. 
Their firing positions were near the club house on the far 
right. described the other two as follows:

No. 1

Race 
Sex 
Age 
Height 
Hair 
Build 
Gun

White
Male
30
6«
Black
Muscular
Apparently firing a .44 magnum

« pistol (make unknown) with his firing 
position on the far left on the 
pistol range.

On 6/14/68 ntLos Angeles , California # Los Angeles 56-156--

by SA R dp
Date dictated

6/17/68
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f

S^^|stated he also noticed in the pistol range 
area: ••

No. 2

Race 
Sex 
Age 
Height 
Weight 
Hair 
Build 
Gun

White
Male
65-70
5’7”
150 pounds
Gray
Slender
Firing position approximately 
ten positions right of number one 
and firing an automatic (caliber 
and make unknown).

Race 
Sex 
Age 
Hair 
Height 
Weight 
Build 
Clothing 
Characteristics
Gun

White
Male
Approximately 30-35
Dark black
5’10"
170 pounds
Medium
Dressed casually
Wore flattop or crew cut hair cut 
Apparently testing a pistol at one 
of the machines in between the pistol 
and rifle range.

S^^^H stated that he did not see any weapon near 
said individual. sBMsdvised the following Individuals were 
on the rifle range during the time he was'in the area:

Two white males, early 20s or late teens,firing 
position approximately 35# with a .22 caliber rifle, leaving 
at approximately 11 a.m.

Two white males,
to the right of S^^^

approximately 60 to 65 positions
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A Los Angeles policeman described as:

Race White
Sex Male
Age 35 to 40
Hair Dark
Height 5’10"
Weight 175-180 pounds
Build Stocky

.r Gun Firing on position 70 or 80.

Four people arrived on the rang^at approximately
11 a.m. 
one as:

।

and fired from position 35* S^^^Jdescribed number

Race White
Sex Male
Age 40
Height 6‘
Weight 190-200 pounds
Build'. Heavy

No. 2

Race White
Sex Male
Age under 20
Height 5’6 "-5’7"
Build Slender
Hair Dark bushy
Clothing floppy gray felt hat

No. 3

Race White
Sex Female
Age 35
Hair Blond
Height 5’5”
Weight 120-130 pounds
Build Slender
Characteristics Quite attractive
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No. 4

Race 
Sex 
Age 
Hair 
Height 
Weight 
Build

White
Female
Early teens
Blond
5‘
100
Slender

stated that the two males were firing .22 
caliber rifle with the young male having a chrome plated
pistol lying on the bench beside him,caliber and make unknown. 
S^^Hadvlsed that they were still on the range when he left 
at 12 p.m.

as:
also stated he saw an individual describedS

Race White
Sex Male
Age 55 to 60
Hair Gray
Height 5'7 “5’8"
Weight 150 pounds
Build Medium
Gun Firing near position 30

He stated he saw another individual described as:

Height 
Build

6’3"
Very large

He could furnish no other description for this 
individual.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date.-------6/14/68___________

who resides at
Los Angeles, and who works as a 

the Ambassador Hotel in Los Angeles, 
was interviewed in the Spanish language by SA E. B^| 

JR. Due-to the fact that P^^is unable to 
read well in either English or Spanish, and what little 
reading he can do must be done with the aid of a magnifing 
glass because of poor vision, no signed statement was taken
from him. He furnished the following information:

stated that he was born on
, at Los Angeles, California, and that his parents were 
Mexican citizens living in the United States. He stated that 
at an early age his family returned to Mexico and he was 
raised in Mexico City. pj^^B advised that he has worked at the 
Ambassador Hotel in Los Angeles since the year 1955? and that 
he is presently working the 4:00 p.m. to midnight shift 
working in the kitchen.

P^^Hadvised that he was working this shift 
on the date of June 4, 1968, and that shortly before 
midnight, or approximately 11:30 p.m., June 4, 1968, 
he and several other kitchen employees were standing in 
the pantry watching the happenings connected with the 
victory speech of Senator ROBERT F. KENNEDY. F|^M stated 
that approximately one half hour before midnight, the 
man who was later identified to him as SIRHAN SIRHAN, was also 
in the pantry of the Ambassador Hotel and appeared to 
be Just another curious onlooker waiting to get a glimpse 
of the celebrities.

He stated that SIRHAN asked him and the other 
kitchen employees three or four times if they were sure 
that Senator KENNEDY would pass that way as he left the 
Embassy Ballroom. ^^H advised that he simply told SIRHAN 
that he did not know.

On —6/43/68----- at-------Los-Angeles ,_Ca 11 forma.Filo # _-Los Angeles 56-156 -■

by___ SAJ3l ./ka Date dictated_____^2^Z^
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... stated that SIRHAN was just standing
around waiting's-wa&-everyone else, but that he did notice 
that he, SIRHAN, had some type of papers in his hands 
and that he was folding them or twisting them in some way, 
which gave the impression that he was nervous.

I^Hadvised that about 15 or 20 minutes 
after midnight, or approximately 12:15 a.m., June 5, 1968, 
Senator.KENNEDY and his party left the Embassy Ballroom 
and entered the pantry where he and the others were standing. 
He stated that all of the people in the pantry, including 
himself and his fellow workers, pressed forward to greet 
.the ..Senator and attempted to shake his hands and meet him. 

stated that he was shaking the Senator’s hand, or 
rather the,Senator was just letting go of his hand after 
having greeted him, when he heard a noise which sounded 
to him like a gun shot or a fire cracker. He stated 
that he turned his head and saw the man later identified 
as' SIRHAN.SIRHAN, waving his arm with an object in his 
hand, which5vH recognized as a revolver. He stated he 
saw., the individual with the gun fire several more shots just 

’as several men grabbed him in an attempt to subdue him
.. and take away the pistol. P^| stated that his first thought 

was that the man was simply making noise and waving his
■’ arm to get people out of the Senator’s way, but that he 
^quickly realized that he was actually firing the gun. He stated 
.-that after seeing the man partially subdued by others, he turned 
to look back at Senator KENNEDY and saw that both the Senator 
and one other individual had fallen to the floor.

advised that at this point many people 
crowded around KENNEDY and that he, PHi, backed up 
slightly into the crowd to make room for those who would 
have to care for the wounded. He stated that everyone was 
yelling and milling about and calling for the police and an 
ambulance, and that in a few minutes the ambulance came and 
the ^Senator was taken out.



La 56-156

recalled at this point that when he had 
seen SIRHAN prior to the shooting in the pantry, he appeared 
to be alone and that at no time did he, Pl^B see anyon^^ 
else who appeared to know or be accompanying SIRHAN.
stated that while SIRHAN was shooting the last several shots 
he appeared to be saying something, but that he, P^H could 
not make out what SIRHAN said because of the noise of the crowd. 
He further stated that after having seen SIRHAN subdued by

., other men, he did not see him again.
?BB stated that he had no idea how many people 

had actually been in the pantry and hall during the shooting 
inasmuch as-everyone, including the press and the onlookers, 
had been coming and going during the entire evening.

P^^B advised that shortly after the ambulance 
had taken Senator KENNEDY away, a detective from the Los 
Angeles Police Department took him to the Rampart Division 
Office in Los Angeles where he was interviewed and then 
taken to the hotel from where he proceeded to his home.

P^^Hadvised that he had appeared before the 
Los Angeles County Grand Jury and that he had identified 
a photograph of SIRHAN SIRHAN as being the same individual 
that he saw shooting the gun in the pantry at the Ambassador 
Hotel. He stated that should he recall any further information 
that he feels vould beef interest to the FBI, he would 
immediately contact the Los Angeles Office.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

„ ( 6/14/68
Date______________

W^^^Hb^^^, Porter, Ambassador Hotel, 3^00 
Wilshire Boulevar^^Lo^knge^^ California, advised that he 
resides at^^^^^M^H^HH^lLos Angeles. On the evening 
of the shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY, he was 
cleaning up the Sun Club on the far end of the hotel and 
only after the commotion started did he learn of the
shooting. He was never in the area of 
no time did he try to get to that area 
crowds. He further stated that he has 
BISHARA SIRHAN around the hotel and he 
was never an employee of the hotel.

the shooting and at 
due to the large
never seen SIRHAN 
is sure this individual

6/12/68 Los Angeles, California
On_______________ at — ___ ___ _—— ___________ :

Los
File #
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/20/68
Date_________________________

Wils 
at
the night that Senator ROBERT F

Dishwasher, 
s A eles, 

Los

Ambassador Hotel, 3^00 
California, advised he resides 
Angeles, California and on 
KENNEDY was killed he was

not working since it was his day 
never seen SIRHAN BISHARA SIRHAN

off. 3 advised that he has
around the hotel and could

furnish no information of value in this investigation.

C^Hfurnished h^J^^yiate 
Social Security number as ^^^^B

as and

6/13/68 Los Angeles, California „ Los Angeles 56-156”'»51q^
On_________ _______at__________________________________File # —

7SA I^^H/nmb 6/14/68
by------SSSSS!—ESSSE------------------------------------------------ Date dictated--------------------------------------
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your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/14/68____________

F^H D^^^ Dishwasher, Ambassador Hotel, 3400 
Wilshire Bou^var^^jO^AnKele^^California, advised that he 
resides at^M^^M^BmmLos Angeles, California, 
was born ^B^^^BHlnJaKaica British West Indies, 
and has been in the United States since June 1956. On the 
night Senator ROBERT F. KENNEDY was killed he was working 
in the coffee shop away from the area of the shooting and 
only when people began rushing around, did he determine what 
happened. He stated he never saw SIRHAN BISHARA SIRHAN 
around the hotel prior to the shooting and only saw his 
photo when it was released to the press.

On ^6/12/68 apos Angeles, California Pj)p Dos Angeles 56-156 z^-^4
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6/124/68
Date _ _______________________

I^|I^^l Maid, Ambassador Hotel, 3400 Wilshire 
Boulevarc^Lo^An£ele^ California, advised that she resides 
at Los Angeies. on the night of the
shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY, she was working on 
the casino floor and was not in the area of the incident. 
She learned of the shooting of the Senator only after 
people started rushing about seeking either assistance or a 
way out of the hotel. She advised that she has never seen 
SIRHAN BISHARA SIRHAN around the hotel and .is sure he was 
never an employee.

6/12/68 Los Angeles, California

•y

6/13/68
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6/31^/68
Date ____________________

iflH Steward, AnbassadorHoteK3400^_^_ 
Wilshire, advised that he resides at |^^|^^^^^^^^| 
Los Angeles, and is in charge of the dishwashers at the 
Ambassador. On the night Senator ROBERT F. KENNEDY was shot 
he was walking up to the main floor from the kitchen and 
was told what happened after he saw numerous people rushing 
about, some toward the elevator yelling for an ambulance. 
He was not in the area of the shooting; however, he did see 
the Senator being carried out of the hotel. He stated that 
he never saw SIRHAN BISHARA SIRHAN around the hotel nor did 
this individual ever seek employment as a dishwasher.

Los Angeles 56-156 <^<^J^
6/12/68 Los Angeles, California

File # ________________ ____________
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/13/66.

On June 11, 1968, advised that he 
is employed at the'Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, as a waiter.

He stated that he 
did not see the shooting of 
morning of June 5> 1968.

was in the Embassy Ballroom and 
Senator ROBERT F. KENNEDY on the

He had never seen SIRHAN BISHARA SIRHAN and has no
information concerning the incident.

He stated that he was bom on 
Argentina and is an American 

Los Angeles
Buenos Air 
resides at

in
He.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
6/13/68

On June 11, 1968, c|_________ ________
is employed at the Ambassador Hotel, 34OOWilshire Boulevard

advised that he

Los Angeles, California, as a waiter

He stated that he finished working at 2:00 p.m. on 
June 4, 1968, and had no information concerning the shooting 
of Senator ROBERT F. KENNEDY.

He stated that he had never seen SIRHAN BISHARA 
SIRHAN at any time.

th 
in

He resides at 
Hollywood, California, a 
Romania.

6/11/68 Los Angeles, California
File #

Los Angeles 56-156 -A^
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Date -6/13268_______________

On June 11, 1968, }|^|b^H advised that he is 
employed at the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, as a waiter.

He stated that he finished working at 2:00 p.m. on 
June 4, 1968, and had no information concerning the shooting 
of Senator ROBERT F. KENNEDY.

He stated that he had never seen SIRHAN BISHARA 
SIRHAN at any time.

at Istanbul, 
Los

He was bom on 
Turkey, and resides at 
Angeles.

r>ipI^os Angeles ^tI^ ^^^T^Z
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/13/68

On,June 11, 1968, B^HlflH advised that he is 
employed at'the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, as a second cook.

He stated that on the evening of June 4, 1968, he 
worked from 2:00 p.m. to 10:00 p.m. and thereafter, left the 
hotel, ^te^waited in the parking lot in his automobile for his 
wife, ~V^^B..who is also employed in the kitchen. He stated 
that he did not know anything of the shooting of Senator ROBERT 
F. KENNEDY nor had he ever seen SIRHAN BISHARA SIRHAN.

in Canada and resides
His telephone^^_ 

His Social Security Number is |

A .He was born | 
at
™j^^s •ISMpLre 1-2845.
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